









Stick Softball Club 同心棒垒球兴趣社

Tongxin Stick Softball Club has decades of experience in youth training. Coaches are professional and patient, using situational teaching to engage children and help them achieve training goals. The club aims to develop perseverance, teamwork, and a never-give-up attitude in students.

通过情景教学的方式把孩子轻松带入训练场景中,让孩子可以开心主动的完成训练内容,从而到达训练目标,最终让孩子们在团队中培养坚韧、协作、永不放弃的精神。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: Football Field (Back)

Leader: Guest Teacher

Creative Design with Wood 木工创意制作课

Daxiao Muzuo is a modern woodcraft education platform rooted in Chinese craftsmanship, offering hands-on woodworking and cultural immersion. Through age-specific courses, students safely learn how to use tools, wood identification, and traditional joinery techniques like mortise and tenon, fostering practical skills, critical thinking, and cultural appreciation.

通过趣味木工实践和传统文化熏陶,培养动手能力、独立思 考与创新精神。分龄课程注重安全操作与榫卯技艺,激发潜 能,助力青少年自主成长与全面发展。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2700

Teaching Language: Chinese

Location: A202



Amazing Science 神奇科学

Amazing Science was previously known as Mad Science Beijing team, with leading science teaching equipment and curriculum system, 30+ years of R&D history, 5000+ science experiments, and a curriculum conforming to the NGSS standards.

神奇科学拥有领先的科学教学设备和课程体系,至今有 30+的研发历史,5000+的科学实验,课程符合"美国下一代 科学教学大纲"(NGSS), 具有超过十年持续进阶的课程体 系。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2750

Teaching Language: Chinese/English

Location: A208

Leader: Guest Teacher

\mathbb{G}

Skateboarding Club 滑板兴趣社

FST Sports has been dedicated to skateboarding training for 8 years and camp education for 21 years. It has its own skate park and 10 professional skateboarding coaches. Currently, it is responsible for skateboarding classes in 12 international schools in Chaoyang District.

法斯特体育专注于滑板培训,拥有自己的滑板公园,专业滑 板教练,并与多所国际学校合作开设滑板课程。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2900

Teaching Language: Chinese

Location: LPS Outdoor/Gym



R C

Oil Painting Club 儿童油画

Through the art form of oil painting, we encourage children to unleash their imagination and explore colors and shapes, while cultivating their observation skills, hand-eye coordination, and patience. We believe every child possesses unique artistic talent, and we look forward to seeing them discover and showcase these gifts in our classes.

通过油画这一艺术形式,我们鼓励孩子们发挥想象力, 探索色彩和形状。同时培养他们的观察力、手眼协调能 力和耐心。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2620

Teaching Language: Chinese

Location: A205

Leader: Guest Teacher

Baking Master 烘焙小达人

Baking with kids teaches patience, creativity, and fine motor skills. It also sparks curiosity about ingredients and flavours.

什么才是健康的成分?什么是无敌的搭配?既是耐心细致的考验,又充满了创意的挑战。和孩子们一起烘焙可以给他们很多机会来加强他们的手和手指肌肉。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2620

Teaching Language: Chinese

Location: Allo

Aeromodelling Club 航模制作与飞行

The aeromodelling course is highly technical, covering materials, structure, and assembly. It helps children experience flight, develop teamwork, and spark interest in tech-based sports.

技术综合性最强,从材料、结构、制作和安装方法、原理等等,每一步都需要精确的知识和技能,缺一不可。不仅让孩子们与飞机亲密接触,体验飞翔的快乐,更培养了他们的团队合作精神和对科技体育的热爱。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2620

Teaching Language: Chinese

Location: A107

Leader: Guest Teacher

Harry Potter Magical World 哈利波特魔法学院

The Harry Potter-themed art club nurtures creativity through hands-on projects inspired by the films, allowing children to explore their artistic expression while developing critical thinking and self-discovery.

利用哈利波特IP主题,培养孩子的创造性思维艺术。课堂上我们以不同创作方式包括各种材料来制作关于哈利波特电影的周边造型,孩子的创作既感受到了魔法世界的奇妙又是艺术思维过程的记录与自我习得验证。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2620

Teaching Language: Chinese

Location: A105

Nature Studies Plants & Animals 生态自然-神奇动植物

Numerous scientific fields—including ecology, botany, zoology, and geology—are deeply rooted in the natural world. The simplest way to spark their interest in these subjects is to immerse them in the very foundation of these disciplines: the wonders of plants and animals.

大自然是向孩子们介绍自然科学的极好途径。神奇的动植物通过自然观察家,自然艺术家,自然科学家,自然农业家四个组成部分,鼓励孩子们去发现,去观察,去记录,去思考,去分享,去展现。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2620

Teaching Language: Chinese

Location: Allo

Leader: Guest Teacher

Pottery Club 陶艺玩家-与"泥"共舞

Pottery, a treasured gem of Chinese traditional culture, carries profound historical heritage and artistic value. This course guides students in exploring pottery's history, culture, and techniques through study and hands-on practice. It aims to cultivate practical skills, innovative thinking, and aesthetic appreciation.

本课程旨在通过系统的学习和实践,引导学生深入了解陶艺的历史、文化、艺术及制作技巧,培养学生的动手能力、创新思维和审美能力,激发学生对传统文化的热爱与传承意识。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2620

Teaching Language: Chinese

Location: LPS Art Room



Archaeology Adventure Club 考古探险兴趣社

Archaeology Adventure Club was established in 2022 for Junior and Senior Elementary Schools. It introduces children to ancient Chinese civilization, world civilization, and the story of the mingling of Eastern and Western civilizations.

世青学校考古探险兴趣社成立于2022年,面向初小、高小招生,兴趣社以考古学和世界遗产为依托,向孩子们介绍中国古代文明、世界文明和东西方文明交融的故事。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 18

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2330

Teaching Language: Chinese

Location: A203

Leader: Guest Teacher

Basic Theory and Pop Vocal 乐理基础和流行演唱

Focuses on modern singing techniques: breath support & vocal placement, lyric diction & emotional phrasing and stage presence development.

一门专注于现代流行歌曲和表现力的实战课程,包含训练气息与发声基础,讲解流行歌曲的情感处理、咬字技巧,通过不同风格曲目练习,结合舞台台风指导,提升演唱表现力。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 10

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese

Location: A104



Musical Play

音乐剧

Integrated training in singing, dancing, and acting. Students will analyze classic musical scenes, develop "triple-threat" skills and explore character interpretation.

一门集歌唱、舞蹈、戏剧表演于一体的"全能舞台艺术"课,选取经典音乐剧片段,融合声乐与表演训练,学习角色塑造和剧情理解,全面提高唱、跳、演三大核心能力,提升综合舞台表现力。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese

Location: Drama Room

Leader: Guest Teacher



\mathbb{G}

Magic Club

魔术

Magic is a form of performing art where modern magicians integrate various fields of performing arts with magic to create a unique form of magic performance. It trains students' hands-on ability and mental flexibility, improves language expression and self-confidence, and lets children experience the joy that magic brings.

现代魔术融合多领域表演艺术成独特形式,该魔术相关活动 可训练学生动手与思维能力,提升表达和自信、增进人际, 还能让小朋友体验魔术乐趣。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2250

Teaching Language: Chinese

Location: A105



Chinese Knot Club 中国结

Chinese knot, a Han handmade craft with Paleolithic origins, evolved from sewing knots to decorative art. Popularized in Qing Dynasty, it symbolizes unity, happiness, and peace, and is loved for its fine craftsmanship.

中国结起源于旧石器时代缝衣打结,经汉朝仪礼记事演变,至清朝成民间盛传艺术,当代用于装饰、馈赠和配饰,因对称精致、显汉族历史与传统审美得名,象征团结幸福平安,深受喜爱。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2250

Teaching Language: Chinese

Location: A202

Leader: Guest Teacher

 \mathbb{G}

Junior Digital Magicians

《AI魔法笔:玩转动画角色3D模型设计与打印》

Students use Al art tools (AIGC) to describe their dream animated characters in words, which Al then transforms into 3D model drafts. Students learn basic 3D printing skills, optimize and adjust their models, and print their Al-generated designs into tangible 3D figures.

将利用神奇的AI绘图工具(AIGC),用文字描述心中的动画角色,AI帮忙生成酷炫的3D模型初稿。然后动手优化、调整模型,最终将自己的AI设计变成可触摸的立体角色打印出来!。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese

Location: A104





Chinese Drama Club 有戏戏剧兴趣社

Using drama games and rehearsals as teaching content to lead children toward staging their own theatrical performance.

以戏剧游戏和戏剧排练为授课内容,让孩子们最终在 舞台上完成自己的舞台剧表演。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2400

Teaching Language: Chinese

Location: Drama Room

Leader: Guest Teacher



\mathbb{G}

Tennis Club 网球兴趣社

The Feiyang Tennis Club aims to foster children's interest in tennis, build a fundamental tennis foundation, and additionally enhance physical fitness through the sport.

飞扬网球兴趣社旨在培养儿童网球兴趣,建立基本的网球基 础,此外通过网球运动增强身体素质。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 14

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2280

Teaching Language: Chinese

Location: Football Field (Back)

Zero One Laboratory 科学启蒙实验室

Zero One Laboratory takes interesting experiments as the core, stimulates the desire for exploration through life-oriented scientific projects, cultivates observation, thinking and hands-on abilities, lays the foundation for interdisciplinary cognition, and makes curiosity the starting point for innovation.

零壹实验室以趣味实验为核心,通过生活化科学项目 激发探索欲,培养观察、思考与动手能力,奠定跨学 科认知基础,让好奇心成为创新起点。

Eligible Students: K-G1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2400

Teaching Language: Chinese

Location: A205

Leader: Guest Teacher

Zero One Laboratory 3D 机械创客实验室

Zero One Laboratory integrates programming, mechanical design and 3D modeling. From part assembly to code debugging, students transform creativity into dynamic works by themselves, strengthen engineering thinking and practical skills, and achieve a leap from ideas to entities.

零壹实验室是融合编程、机械设计与3D建模,学员从零件组装到代码调试,亲手将创意转化为动态作品,强化工程思维与实操技能,实现从想法到实体的跨越。

Eligible Students: G2-G3

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2600

Teaching Language: Chinese

Location: UPS-A211



Word Detectives Club! 单词侦探社

Welcome to the Word Detectives Club for K-2, this 10-week program makes learning words and grammar a playful adventure. Children become "Word Detectives," using magnifying glasses, badges, and clue cards to explore the mysteries of language.

专为K到二年级(K-2) 设计的 10 周趣味课程,把语法学习变成一次探险。孩子们将化身"词语小侦探",戴上侦探徽章,拿起放大镜和线索卡,破解语言的奥秘!

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: A204

Leader: Christine Barrett/Liu Yizhuo

rg-g

G-G-

OG Reading Champs OG 阅读冠军社

Our Orton-Gillingham Reading Club is designed to boost students' phonemic awareness and strengthen key reading skills. Through multi-sensory activities, students will improve decoding, fluency, and comprehension, making reading easier and more enjoyable. Students build confidence and becoming a stronger reader.

旨在提升学生的音素意识,强化核心阅读技能。通过多感官活动,学生将提高解码能力、阅读流畅度与理解能力,让阅读变得更轻松、更有趣。

Eligible Students: K-G1

Maximum Number: 10

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: A104

Leader: Meghann Murphy



Handicraft Creative Club 创意手工

The Handicraft Creative Club aims to allow students to experience various forms of artistic creation, such as quartz sand acrylic painting, the popular Guka, mosaic vases, bead painting, etc. Children's creativity is developed and their hands-on ability is improved.

手工创意俱乐部旨在让学生体验多种艺术创作形式,如:石英砂丙烯画、时下流行的咕卡、马赛克花瓶、珠画等等,孩子们的创造力得到了发展,动手能力得到了提高。

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1930

Teaching Language: Chinese/English

Location: LPS Art Room

Leader: Bai Yin

rC-C

-

Fun Math Thinking 小学奥数举一反三

Through games and challenges, we introduce Olympiad math concepts, train logical reasoning skills, and help children fall in love with thinking while growing confidently.

趣味数学思维课!通过游戏和挑战,启蒙奥数思维,锻炼逻辑推理能力,让孩子爱上思考,自信成长。

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: Chinese

Location: A104

Leader: Dai Yunyun/Zhao Dan



Chinese Recitation 华文朗声-朗诵

Through recitation, step into the world of poetry and prose; with voice, convey the beauty of language. Join us to make Chinese come alive!

以朗诵为桥梁,走进诗文世界;以声音为翅膀,传递文字之美。加入我们,让语文鲜活而动人!

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: A105

Leader: Zhang Mengxi

Joyful Reading Nook 字宝乐园·悦读小屋

"Word Buddy Land • Joyful Reading Nook" sparks children's interest in learning characters through personified "Word Buddies," spreads joy via "joyful reading," and combines word-building games with roleplay to make learning fun and effective!

"字宝乐园·悦读小屋"以拟人化"字宝"激发识字兴趣,用"悦读"传递快乐,搭配组词、角色扮演,让孩子乐学善读!

Eligible Students: K-G1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1860

Teaching Language: Chinese

Location: A107

Leader: Zhao Jiao/Zhang Liwan



R B

Pinyin Magic Hut 拼音魔法屋

Turn learning into an adventure through game-based quests, animated songs, and challenges. Conquer common hurdles like tone confusion, pronunciation issues, and incorrect stroke order. Learn through play and build a solid foundation in Chinese literacy and unlock the joy of reading.

拼音魔法屋通过游戏闯关、动画儿歌,让孩子轻松攻克声调混淆、拼读卡顿、书写笔顺错误等难题。玩着学、赛着练,语文基础稳稳哒!扎实掌握拼音基础,早日开启阅读之门。

Eligible Students: K-G1

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1830

Teaching Language: Chinese

Location: A106

Leader: Ren Jingyi

Calligraphy Club 硬笔书写

This club is designed for second-grade students with some prior experience in hard pen calligraphy. Through instruction on the framework structure of Chinese characters and the techniques of writing basic strokes, it aims to enhance students' appreciation of hard pen calligraphy and improve their skills.

本俱乐部主要针对有一定硬笔基础的二年级学生,通过讲授 汉字间架结构、基本笔画的书写技巧,提高学生对硬笔书法 的欣赏力,提高学生硬笔书写的能力。

Eligible Students: G2

Maximum Number: 10

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: Chinese

Location: A204

Leader: Cai Tingting/Yu Xianfang



Words Explores 词汇探索

Words Explorers is an English club for Grade 1 and 2. Through fun games, songs, and activities, students will learn new words in context, use them in sentences, and build confidence in English.

词汇探索俱乐部面对一二年级学生 以提高学生词汇量,增进学习自信心为目的。以在实际情景练习使用词汇为主要方式,穿插游戏,歌曲来帮助学生积累词汇量,提高学习自信。

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 12

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: A209

Leader: Yang Kaiyun



G-G-

Les Petits Loups 小狼法语

Bonjour! This club is for students who want to explore a new language and learn basic conversation abilities. No need to have a prior knowledge in French to attend this class.

Learning will be fun with agmes and songs.

Bonjour! 如果你想学习一门新的外语并进行简单的对话,那么欢迎你参加法语俱乐部。你无需具备任何法语基础,让我们一起通过快乐的游戏和歌曲来学习法语吧!

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 11

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: French

Location: A201

Leader: Nadia Bracq





Story Writing, Performance and Traditional Chinese Clothing Designing 故事写作表演及人物服装设计制作

Story Writing, Performance and Traditional Chinese Clothing Designing.

运用故事写作架构集体重写经典成语故事,让学生熟 悉故事写作的基本要素,提炼台词并练习表演,让学 生们人人都是小编剧,小导演,小演员,小设计师。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 12

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: A107

Leader: Sun Yujiao



\mathbb{G}

Phonics 自然拼读

The Phonics Club is designed for students who are interested in improving their reading skills and engaging with phonics in an enjoyable manner. The club provides an opportunity to explore the fascinating world of letters and sounds through interactive and educational activities.

我邀请所有渴望提高阅读技能并享受拼读乐趣的学生加入我的俱乐部!让我们一起探索字母和声音的精彩世界。

Eligible Students: G1

Maximum Number: 8

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: A105

Leader: Yin Jishan



Mystery Voices 声临谜境

Love acting and movies? In Mystery Voices
Club, dub heroes' lines and solve mini
English mysteries. Have fun, express
yourself, and practice English naturally while
creating adventures with friends!

喜欢表演和电影吗?在声临谜境俱乐部,用配音演英雄台词、参与剧本杀解谜,在快乐中练英语、玩创意、秀表达!

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 12

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: A203

Leader: Wang Ting

Happy English Phonics Club 喜乐英文自然拼读

Combined with word recognition and picture book reading, it helps kids unlock the phonics code, read words by sight- say goodbye to rote memorization, and embark on a joyful English learning journey.

喜乐英文自然拼读俱乐部,专为自然拼读零基础及初级孩子设计!系统教学 70 个字母发音规则,每课聚焦 3 个左右字母音,搭配单词认读与绘本阅读,帮孩子解锁发音密码、见词能拼,告别死记硬背,开启快乐英语学习路!

Eligible Students: K-G1

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese/English

Location: A208

Leader: Wang Bin





Fun Eight Section Brocade 神奇动物健身法

The course combines the fun Eight Section
Brocade with the recitation of the Tao Te Ting.,
allowing children to strengthen their bodies and
minds through games, appreciate classic wisdom
through rhythm, and subtly cultivate a peaceful
mind and excellent character, achieving physical
and mental education.

课程将趣味八段锦与《道德经》唱诵相结合,孩子们 在游戏中强健体魄,在韵律中感悟经典智慧,潜移默 化培养平和心性与优良品格,达成身心共育。

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 12

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: A107

Leader: Wang Juan

Eligible Students: K-Gi

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese/English

Location: A208

Leader: Wang Bin